
  

PROTOKÓŁ Nr 7/18 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 6 września 2018 roku 

 
W dniu 6 września 2018 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w Urzędzie Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski -  Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jan Dariusz Rudziewicz -  Członek Komisji Rewizyjne 

4. Pan Andrzej Jurgielewicz  - Członek Komisji Rewizyjnej 

 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 1). 

 

1. Pani Teresa Kuźma - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pan Tadeusz Łanczkowski - Członek Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Tomasz Zamojski - Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Walenty Wałejko - Członek Komisji Budżetu i Finansów 

5. Pan Ignacy Szeraszewicz - Członek komisji Budżetu i Finansów 

Nieobecny – Pan Sławomir Przekop  

 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Bogdan Duś - Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

2. Pan Jan Krzykwa - Członek Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  - Członek Komisji Infrastruktury 

Nieobecni – Pan Andrzej Łanczkowski   

 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz - Wójt Gminy 

2. Pani Jadwiga Markowska - Sekretarz Gminy 

3. Pani Teresa Klejmont - Skarbnik Gminy 

4. Pani Ewelina Buczyńska - Referent w Urzędzie Gminy 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
00 

i powitał wszystkich 

zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie porządku obrad. 

Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wiżajny. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Wiżajny oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wiżajny na lata 2018-2026. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Wolne wnioski.  

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy są uwagi do proponowanego 

porządku obrad. Z braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad. Za 

oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący Rady Gminy 

stwierdził, że porządek został przyjęty. 

 

Do p-ktu 3 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu. Uwag nie zgłoszono. Za 

przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia połączonych Komisji oddano 13 głosów, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. 

 

Do p-ktu 4 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Wiżajny. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że aktualny zasób mieszkaniowy 

gminy Wiżajny liczy 5 lokali mieszkalnych o łącznej powierzchni użytkowej 222,33 m
2. 

. W posiadanych 

zasobach znajdują się 4 lokale socjalne o łącznej powierzchni 74,25 m
2 
. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.  

Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 13 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

Do p-ktu 5 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Wiżajny oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że w związku z przebudową drogi 

na Maudę powstanie w tej miejscowości przystanek komunikacyjny dla autobusu szkolnego.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.  

Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 13 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

Do p-ktu 6 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że zgłosił się tylko 1 wykonawca 

inwestycji zagospodarowania terenu przy budynku hali sportowej i szkoły podstawowej w Wiżajnach, ale 

z kwotą wyższą o 39 805,00 zł. W związku z tym wkład własny gminy na tą inwestycję wyniesie 90 000 

zł, a nie 50 195 zł.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.  

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu głosowało 13 członków komisji, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 6). 
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Do p-ktu 7 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2018-2026. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że wszystkie zmiany w budżecie powodują 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wiżajny 2018 – 2026. 

 Na dzień podjęcia uchwały dochody budżetu ogółem stanowią kwotę – 10 827 498,00 zł, zaś 

wydatki budżetu na 2018 r. stanowią kwotę – 12 309 528,80 zł. Deficyt budżetu nie ulega zmianie  

i wynosi – 1 482 030,80 zł. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.  

Radni nie wnieśli żadnych zastrzeżeń do projektu uchwały. Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu głosowało 13 członków komisji, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

Do p-ktu 8 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy bieżące. 

 Radny Gminy Pan Ignacy Szeraszewicz – Panie Wójcie czy do końca kadencji zdąży Pan 

wytyczyć geodezyjnie drogę Ługiele – Dzierwany.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – zostało 7 właścicieli gruntów, którzy muszą 

wyrazić zgodę na nieodpłatne przekazanie gruntów. Trzeba z nimi rozmawiać, gdyż są problemy żeby np. 

w zamian oddzielić inny kawałek drogi. Jednak uważam, że powinni wszyscy się zgodzić. Przecież  ta 

inwestycja jest właśnie dla nich.  

 Radny Gminy Pan Ignacy Szeraszewicz – w Leszkiemiach też była taka sytuacja, że wydzielono 

ziemię dla jednej osoby.  

Przewodniczący  Rady Gminy Pan Walenty Wałejko – chodzi tutaj o Adama Sucajtys. Tak się 

wtedy poukładało, że musiał oddać prawie 1 ha ziemi na pas drogowy dla Powiatu . W związku  z tym 

zrobiliśmy jemu pewne sprawy porządkowe. Kiedy są sprawy standardowe to mieszkańcy powinni 

wyrazić dobrą wolę.  

 Radny Gminy Pan Ignacy Szeraszewicz – też z tym się zgadzam, ale można rozmawiać  

z każdym. Jeśli ziemia nie przylega do drogi gminnej to powinniśmy się dogadać.  

 Przewodniczący  Rady Gminy Pan Walenty Wałejko – temu dali a nam nie – to co inni będą 

myśleli. 

 Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Tomasz Zamojski – masz rację, ale my jako gmina 

musimy brać pod uwagę to, że ktoś nam odda. Może się okazać, że Pan Olszewski dostanie kawałek 

drogi, to właściciele powiedzą, że jeśli Pan Olszewski dostał to my też chcemy. Lepiej traktować 

wszystkich równo. Jeśli wyczerpiemy wszystkie metody, to będziemy wtedy rozmawiać.  

 Radny Gminy Pan Ignacy Szeraszewicz – nie będziemy z tym tematem długo czekać. Jeśli są 

osoby, które nie podpisały zgody na przekazanie gruntów to może to jest czas, żeby dogadać się z ludźmi. 

 Przewodniczący  Rady Gminy Pan Walenty Wałejko – Pan Wójt na pewno temat zakończy. Po 

co tak naciskać. Mamy na to czas. Przecież w pierwszej kolejności mamy inne drogi do zrobienia tj. 

Mauda i Sześciwłóki. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz  powiedział, że został złożony wniosek na drogę 

Sześciwłóki - Rogożajny Wielkie z programu Polska – Rosja. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że w naszej gminie komisja 

zakończyła pisanie protokołów szuszowych.  Liczba gospodarstw w których straty ogólne wyniosły mniej 

niż 30% wynosi 75.  

 Radny Gminy Pan Ignacy Szeraszewicz – w mojej ocenie komisja troszkę mijała się z prawdą 

ponieważ w Podlaskim Urzędzie Wojewódzkim w Białymstoku mówili o stratach w uprawach.  

 Przewodniczący  Rady Gminy Pan Walenty Wałejko – w złym miejscu szukasz prawdy. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – wystawiamy na przetarg mieszkanie po 

GOPSie i po byłym posterunku Policji. 

 Radny Gminy Pan Ignacy Szeraszewicz – Panie Wójcie jak się mają sprawy z oświetleniem  

 w Mierkiniach.  
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – w ciągu miesiąca będzie zrobione. Pomnik też 

jest robiony. 

 Radny Gminy Pan Ignacy Szeraszewicz – Pani Skarbnik chciałbym zapytać jakie jest zadłużenie 

gminy.  

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont – zadłużenie na koniec czerwca wynosiło 2 142 849,81 zł, 

zaś na koniec sierpnia wynosiło ok. 2 100 000,00 zł. 

 

Do p-ktu 9 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wolne wnioski. 

Wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął obrady 

połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina 11
00.

 

 
Protokołowała:                    Przewodniczący Rady Gminy 
E. Buczyńska 

                            /-/ Walenty Wałejko 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

        /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

2. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

                           /-/ Teresa Kuźma 

3. Zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

                          /-/  Bogdan Duś 


